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6. Årsberetning 2021 og plan for 2022 

Styret har bestått av følgende personer i 2021: 

Styret: 
Leder                                Tore Moheim. 
Kasserer                                Arne Vestad. 
Sekretær                                Svein Ka re Simonsen.  
Styremedlem                         Svein Arvid Jensen. 
Styremedlem                         Bjørn Kolbeinsen.  
Vara medlemmer: 
1.  varamann                          Johnny Larsen. 
2.  varamann                         Per Morten Berntsen. 
Valgkomité:                        

                        Mats Rasmussen. (leder) 
                                 Ole Eivind Mikalsen 
     Jan H Eidissen                             
Revisorer:                           

Odd Arne Mikalsen. 
Roger Solvold. 

 
Styret har siden forrige avholdt 3 styremøter (mai – desember) og behandlet xx saker. 
  
Vi har svart pa  undersøkelse fra fylkesmannen og vitenskapelig ra d for laksefiske (VRL) 
om tilstanden i vassdraget noe som gjøres etter endt sesong hvert a r.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fiskesesongen 2021 
 

 

Det ble solgt kort for 45097,- i 2021, mot 55810 i 2020, så det er en liten nedgang.   

Det ble kun solgt kort på nett, via Inatur. 

sesong uke døgn f s fu fd

år ant kg ant kg ant kg ant kg ant kg

2017 48 104 31 150 7 72 528 413 1 2 165 19 45

2018 16 35 8 37 1 8 533 403 3 1 170 15 56 134 14 54

2019 6 7 9 46 3 25 564 434 2 1 151 22 64 118 17 59

2020 15 27 7 37 6 55 422 397 10 4 159 21 113 103 16 99

2021 11 21 37 56 0 0 307 260 5 1 90 19 63 42 8 17

Solgte Fiskekort Levert fangtsrapport

sjørøyelaks u 3 kg 3-7 kg over 7 kg sjøaure



Fiske med storruser i Finnfjordvannet. 
 
Det ble ikke fisket med storruser i 2021. 
 
Pukkellaks: Det ble rapportert om fangst av 1 stk pukkellaks i 2021.  
 
Fangstrapportering grunneiere:  

Fangstrapporteringen fra grunneiere kunne vært noe bedre i 2021, her er det solgt 91 
rettighetshaverkort, men bare mottatt 46 fangstrapporter. Det kan antas at grunneier 
som ikke rapportere inn fangst har ikke hatt fangst i sesongen, men det kan være av 
interesse å vite hvor mange fiskedøgn som har vært i vassdraget. 

Oppsummering av oppsynsvirksomheten 2021 

Oppsynet i 2021 har bestått av følgende personer: 

Stig Jarle Hansen Leder 

Svein Kåre Simonsen 

Odd Arne Mikalsen 

Svenn Erik Sundquist  

Sesongen 2021 har det vært på det jevne, ang timeverk og turer det har vært til sammen 41 

turer og 85,5 timer.   

Vi er fortsatt for lite folk i oppsynet, og ønsker at flere kan engasjere seg her. 

Det er ikke gjort noen beslag i vassdraget inneværende år, noe som er gledelig, og det er gitt  

4 oppgjør på stedet (OPS) herav 2 for bruk av vann scooter. 

Kommunikasjonen mellom styret og oppsynet har vært helt fraværende inneværende år, og 

dette må for ettertiden forbedres kraftig, det er viktig at styret og oppsynet snakker sammen 

og har en felles forståelse for forvaltning og hvordan ting skal være i våres vassdrag.   

Da gjenstår det for oss i oppsynet å ønske alle lykke til med kommende sesong. Skitt fiske. 

 

Stig Jarle Hansen 

Styret vil ta et møte med oppsynet medio mai. Det virker som det mangler en 

virksomhetsbeskrivelse for oppsynets arbeid (den må i så fall utarbeides). 

 

 

 

 

Dugnader 2020:  

- Brygge, landgang og båt satt ut i Rossfjordvatnet, og båt i Finnfjordvannet 

- 1 Storruse planlagt i Finnfjordvatnet. Ikke fisket med. 

- Litt skogrydding langs nedre del av lakselva. 



 

Arbeidsåret 2022:  

 

- Oppdater informasjonstavler rundt om i vassdraget, kanskje lage noen flere. 

- Benker rundt om i vassdraget må sjekkes og det må sannsynlig lages nye.. 

- Gapahuken i Hølla må flikkes på. (kanskje mer enn flikkes på) denne holder på å gå av 

fundamentet, stolpene. 

- Rydde kratt langs deler av Lakselva med formål å forbedre tilkomsten til fiske. 

Grunneieravtaler må gjøres før saging. Arbeidet må gjøres på dugnad av grunneierne. 

Kostnadsdekning for bensin, olje etc. 
- Kultivering i Finnfjordvatnet fortsetter som i 2019. Fiske med storruser blir ikke 

videreført. Det vil bli fisket med småruser på Reinelvsia med start i primo april. 

- Desinfiseringsstasjonen i Finnfjordvannet må settes ut og ses etter i løpet av sesongen, 

denne er ferdig bygget og står ved båtutsettet i Vassenden. 

- Flytebrygge, landgang og båt settes ut i Finnfjordvatnet, her må det gjøres en avtale 

om flytebrygga med grunneier før dette kan skje. 

- Flytebrygge, landgang og båt settes ut i Vassenden så snart isen går. Flytebryggen må 

også gjøres noen små reparasjoner på.  

- Handicap toalett. Snurredass-toalett koster kr 50 000 bare før toalettet.  Finne ut om 

det finnes midler til dette før å søke etter.  

- Det er en økende tilgroing av siv i Finnfjordvannet ved utløpet til Lakselva. Mottiltak 

må utredes for å forhindre at vandringsveien for anadrom laksefisk blir blokkert. 

Arbeidet ble påbegynt i 2020 i samråd Senja kommune v/vannområdekoordinator for 

Sør- og Midt-Troms. Bør videreføres i 2022. 

- Tiltak for å forhindre mulig oppgang av pukkellaks i Lakselva i 2023 må utredes (hva 

med Tårnelva?). Statsforvalteren anbefaler bygging av fangstfelle. Vi må evt. ansette 

minst to personer med lønn i 8 – 9 uker for å røkte fangstfella. 

For mer informasjon, se vedlagte rapport fra Statsforvalteren i Troms & Finnmark 

Tiltak mot pukkellaks i Troms & Finnmark. Oppsummering av tiltak utført av frivillige 

organisasjoner i 2021. 

Årsmøtet bes gi synspunkter om det skal ansettes en daglig leder i Grunneierlaget fra 

2023. Hovedargumentet er å kunne følge opp og iverksette de tiltak som er listet i 

Forvaltningsplan 2019 – 2024, samt få kontinuitet i det administrative arbeidet. 

Styret har vedtatt å utrede saken. 

Det er mange ting å ta tak i og styret har ikke anledning til å rekke over alt dette alene så det 

bør planlegges med noen som kan være «prosjektleder» for noen av prosjektene/dugnaden 

som står på timeplan for 2022. 

 

Videre bør styret jobbe med forvaltningsplanen for hele vassdraget som kom i 2017, denne 

skal godkjennes av fylkesmannen til slutt. Det er i forbindelse med kultivering av 

Finnfjordvatnet laget et utkast til forvaltningsplan for dette arbeidet. 

 

Det er påbegynt jobb med å finne ut om et telleapparat/video overvåking av lakselva er en god 

løsning for vårt vassdrag, dette for å prøve å få en oversikt på hvor mye anadrom fisk som 

kommer opp i elva. Styret har tidligere vært i kontakt med Nordavind utvikling i denne saken 

og det bør jobbes videre med å utferdige en søknad til dette.  



 

7. Fiskekort  

Fiskekort for rettighetshavere kostet i 2021 200 kr, styret ser ingen grunn til å forandre 

denne i 2022. 

Fiskekort og priser for andre enn rettighetshaverne solgt på scanatura.no i 2018 var slik dere 

ser i tabell nedenfor.  

 Finnfjordvannet (Kun 

innlandsfiske) 
Døgnkort 30          

 Finnfjordvannet (Kun 

innlandsfiske) 
Sesongkort 350          

 Finnfjordvannet (Kun 

innlandsfiske) 
Ukes kort 150          

 Hele vassdraget Døgnkort 150          

 Hele vassdraget 
Førstedagskort 15. juni 

kl 00 - 18:00 
150          

 Hele vassdraget Sesongkort 1000          

 Hele vassdraget Ukes kort 300          

 Vatna og tidevannselva Sesongkort 500          

  

8. Innkomne saker 

 

8a. Videoovervåking i vassdraget  

Video overvåking er noe som må prioriteres å få satt i gang.  

Jeg foreslår at styret tar kontakt med Grasmyrvassdraget for å høre hvordan de skaffet midler til 

videoprosjektet i deres elv.  

Leder for Grasmyrvassdraget er Terje Brandser. 

Ved å video overvåke elva vil vi på et tidlig tidspunkt kunne iverksette tiltak og ta ut uønsket 

pukkellaks.  

Infoen vi får ut av en overvåking vil senere kunne brukes som dokumentasjon når vi for 

eksempel ønsker andre fisketider.  

Styrets innstilling: Styret får i oppdrag å utrede muligheten for videoovervåking av 

vassdraget. 

 



 

8b. Utbetaling av overskudd til grunneiere for 2020. 

 Styrets innstilling: Det utbetales ikke ut overskudd til grunneierne 

8C.  Informasjon ved styreleder 
     - Kampen mot fiskeoppdrett i Malangen med tilgrensende havområder. 

    - Tilsetting av daglig leder. 

     - Dugnadsarbeid. 

     - Evt. andre viktige saker. 

9.   Regnskap 2021 

10. Budsjett 2022 

11. Valg 

  Styre 2021: 

Leder                                Tore Moheim. (2 a r) 
Kasserer                                Arne Vestad. (Pa  valg) 
Sekretær                                Svein Ka re Simonsen. (2 a r) 
Styremedlem                         Svein Arvid Jensen. (2 a r) 
Styremedlem                         Bjørn Kolbeinsen.  (Pa  valg) 
 
1.  varamann                          Johnny Larsen. (Pa  valg) 
2.  varamann                         Per Morten Berntsen. (2 a r)                        

                        
Revisorer:   Odd Arne Mikalsen. (2 a r) 

Roger Solvold. (2 a r) 
  

Valgkomite:   Mats Rasmussen. (leder) 
                                 Ole Eivind Mikalsen 
     Jan H Eidissen                              

 

 

 


